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Referat af ordinært bestyrelsesmøde nr. 3 i Stu-
denterrådet 2021 
 

Dato 06.04.2021 
Sted Mødet blev afholdt online via Zoom 

Punkt 1: 
Formalia 

Der indstilles til, at bestyrelsen vælger:  
- en dirigent. 
- en ordstyrer. 
- en referent. 
- (to stemmetællere) 

Der indstilles yderligere til, at bestyrelsen: 
- konstaterer mødets gyldighed. 
- konstaterer bestyrelsens beslutningsdygtighed. 
- godkender referatet fra seneste bestyrelsesmøde. 

 
Dirigent og ordstyrer: Mathilde og Esben er valgt. 
Referent: Mads er valgt. 
 
Konstatering af mødets gyldighed: Mødet er rettidigt indkaldt og derved gyldigt. 
 
Konstatering af bestyrelsens beslutningsdygtighed til mødet: Bestyrelsen er beslutnings-
dygtig 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde: Referatet er godkendt. 
 

Mødedelta-
gelse 

Til stede var: 
Menige: 

- Mads, Historie 
- Malthe, filosofi 
- Anne Sofie, Jura 
- Laura, Jura 
- Cecilia, samfundsfag 
- Christian, fysik 
- Maria, psykologi 
- Christian Ramon, Polit 

 
HUM: 
Ingen til stede 
 
JUR: 

- Ella 
 
TEO: 

- Miamaia 
- Ditte 
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SAMF: 
- Esben, statskundskab 
- Jonathan, polit 

 
SCIENCE: 

- Lauritz, biotech 
- Andrias, fysik 
- Simone, biotech 

 
SUND: 

- Mathilde, Sundhed og informatik 
 
Andre: 

- Kevin, forperson, samfundsfag 
- Olivia, UB, statskundskab 
- Anders, UB, fødevarer & ernæring 

 

Punkt 2 (O): 
Nyt fra 

Der indstilles til, at bestyrelsen orienteres om nyt fra forretningsudvalget, fakulteterne og 
diverse råd og organer. 
 
FU:  

- Stort fokus på genåbning på tværs af landets studenterråd. Det går generelt meget 
langsomt med genåbning rundt omkring 

TEO:  
- Fokus på forskerinddragelse. Oplæg fra en forsker vedrørende emnet i overmorgen 
- Genåbning fylder naturligvis  

JURA: 
- Har valgt en næstforperson 
- Det undersøges og videreudvikles, hvordan vi kan arbejde, når der ikke er mulighed 

for at møde de studerende 
- 1. årsstuderende er tilbage på fuld tid 
- Kun specialestuderende må bruge læsesalen 

SUND: 
- SUND har fået en pose penge fra centralt hold, men de ved ikke nødvendigvis, 

hvordan de skal bruges – Bred opbakning til at SUND skal bindes bedre sammen so-
cialt 

- SPS-studerende kan komme tilbage på campus 
SCIENCE: 

- Har etableret et årshjul, så vi ved, hvad vi skal lave 
- SPS-studerende og få andre kan komme tilbage 

HUM:  
 
SAMF: 

- Haste dialogforum med dekanatet 
- SPS-studerende, 1. års- og specialestuderende bliver de første, der kommer tilbage 
- Er ved at ansætte en prodekan og en fakultetsdirektør 
- Er ved at starte et arbejde, hvor vi skal styrke de studerendes rolle i ansættelsesud-

valg – Vil gerne sparre på tværs 
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- Arbejder på at styrke samarbejdet med tutorer, så man kan sikre den bedst mulige 
studiestart 

KUUR: 
- Har haft ekstraordinært KUUR-møde 
- Arbejder med at få gjort noget ved stress 
- Digitalisering af uddannelser – Studerende står på, at digitalisering kun skal fore-

komme, hvor det giver mening uddannelsesmæssigt 
- Debat af KUs kommunikationskanaler  

UB: 
- Har møde i UB på torsdag – Der er fokus på økonomien.  
- Seminar til efteråret, hvor kvalitetssikring er fokus 
- Forskningsintegration i undervisningen vil fortsat være et fokus 

 
Organisatorisk udvalg 

- Ikke valgt tovholder, men hvis man ønsker at bruge udvalget, skal man absolut 
gøre det 
 

Orienteringen blev foretaget. 
 
Svar på spørgsmål 

- DE har foreslået at omlægge kandidatSU’en til et lån, vi har erklæret os uenige på 
SoMe. SF, Enhedslisten og Socialdemokratiet er imod. Konservative og Venstre er 
for. Konservative Studerende bakker op om at skære i SU’en. 

- SU-forliget bliver åbnet op i år, og vi er forberedt på at kæmpe kampen, vi er alle-
rede i gang på Twitter 

- I KU’s strategi for 2023 er forskningsintegration indskrevet, så det er muligt at søge 
penge. Fakulteterne skal være bedre til at kommunikere ud, hvilke kurser der har 
forskning integreret 

- SPS-studerende har også mulighed for at bruge læsesalen på jura 
 

Punkt 3 (D): 
R/OXY-
kampagnen  

Det indstilles at: 
- Bestyrelsen drøfter, hvilken sag der kan fungere som omdrejningspunkt for den di-

gitale kampagne. 

- Bestyrelsen drøfter nødvendigheden af yderligere inddragelse af aktive studerende 

og afholdelse af workshop for endeligt at fastlægge, hvilken sag vi skal vælge.  

 

Afstemning: Skal vores bagland inddrages gennem en workshop? 

 

Ja 

9 

Nej 

7 

Blank 

3 

 

De studerende bliver inddraget gennem en workshop 
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Drøftelserne blev foretaget.  
 
Sideordnet afstemning: Hvilke sager skal vi tage med videre til ROXY? 
 

 
Sager der tages med videre: Trivselsproblemer, den glemte generation, administrationen 
på KU 

Punkt 4 (B): 
Samarbejde 
med fagfor-
eninger 
vedr. aftag 
af dimitten-
der til ar-
bejdsmar-
kedet 

Det indstilles at: 
Bestyrelsen på baggrund af oplæg fra Anders Mortensen og diskussion i breakoutrooms 
beslutter, hvorvidt de ønsker, at SRKU arbejder videre med projektet 
 
Afstemning: Skal vi undersøge et samarbejde vedrørende at få fagforeningerne tilbage 
på KU? 
 
For: 
13 
 
Imod: 
3 
 
Blank:  
2 
Bestyrelsen vedtog at… en gruppe under Anders går videre med projektet 

Punkt 5 (D): 
Evt. og mø-
deevalue-
ring 

Mødeevaluering: 
- FU gør det ganske udmærket il zoom-møder 

- Esben skal snakke langsommere       
- Læs talerlisten højt fra tid til anden 
- Tak for et godt møde 
-  

 
Evt: 

- Bestyrelsen skal fortsat være ind over R/OXY-kampagnen, så FU ikke tager nogle 
beslutninger over hovedet på bestyrelsen – Projektgruppen tager det til sig 

- Vi skal blive bedre til at markere hvornår møderne starter 
- Gå gerne i rette med KS etc. På SoMe, når det kommer til SU’en 
- Demokratipulje fra DUF 
- Reception på fredag 



 

5 
 

 
 


